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Skolebestyrelsesmøde       

Mødedato: 12. Maj 2025 Tidspunkt: 19.00-21.00 
Mødested:  Konferencerummet 
Afbud:  
 

Winnie, Gitte, Lise, Lotte, Pernille  

O: Punkter til orientering 
D: Punkter til drøftelse/debat 
B: Beslutningspunkt. 
G: Punkt til godkendelse 
 
 

0. Valg af ordstyrer 
 
Janni  
 

1. Godkendelse af referat  
 
Referat godkendt. 
 
 

2. Elevrådet 
 
Har haft møde med lokalrådet. Det var et godt møde om det at være ung i 
Ødsted/Jerlev. Der blev talt om mulige fællesaktiviteter mellem byernes borgere, 
herunder de unge.  
Stor ros fra Mette Autzen til elevrådet for deres arbejde og deltagelse i 
samarbejdet med lokalrådet.  
Samarbejdet mellem skole, lokalråd og elevråd har store muligheder. 
 
 

3. Orientering fra skoleleder og formand 
 
Lukket punkt. 
 
Der er interesse for skolelederstillingen, Mette har vist en del ansøgere rundt. 
 

4. Fagfordeling – seneste status 
  
Vi er nået langt i fagfordelingen, med der mangler nogle enkelte dele. 
 
Skemalægningen bliver startet i næste uge. 
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5. Mobiltelefoner – princip  
  
Drøftelse uden beslutning. Der er for mange mobiler i hverdagen, hvilket ikke 
hænger sammen med princippet om dette, som er vedtaget af skolebestyrelsen. 
Mette Autzen orienterer om at mobiltelefonerne florerer for meget iblandt elever. 
Der er mange forældre som henvender sig, fordi mobiltelefoner kan udløse et 
pres eleverne imellem, hvad køb af spil m.m. angår. 
 
Nogle elever udviser uhensigtsmæssig adfærd, hvilket i nogle sammenhænge 
kan medføre problemer. 
 
Dilemmaet er, at mobiltelefoner i nogle sammenhænge, kan være hjælpsomme 
for eleverne i forbindelse med selve undervisningen.  
Drøftelse af hvordan mobiltelefoner indsamles, når de har været anvendt i selve 
undervisningen. 
 
Der er være skabe i alle klasser, så mobiltelefonerne kan låses inde. 
 
Princippet skal tydeliggøres på alle forældremøder i begyndelsen af skoleåret. 
Det skal understreges/tydeliggøres at telefonerne først udleveres endeligt efter 
sidste time. 
 
Drøftelse af forskellen på en regel og et princip. 
 
For meget brug af mobiltelefoner påvirker elevernes kognitive funktionsniveau. 
 
Kan det overvejes om dele af princippet, bevæger sig i retning af en regel? 
 
Eleverne skal, på et sagligt og oplyst grundlag, undervises i de konsekvenser 
som digital afhængighed kan medføre. 
 
Der skal arbejdes videre med princippet.  
Skrivegruppen består af Lisbeth, Line. 
 
Det forventes at det er et forberedende arbejde, som endeligt behandles når den 
nye skoleleder er tiltrådt. 
 
 

6. Evaluering skolefest 
 
Skolefesten blev oplevet som kaotisk. 
 
Det var ikke muligt for alle at se skolekomedien, dørene blev lukket for tidligt. 
 
Ideen om at spise i klasserne var god, med de ansatte som er tilknyttet de 
enkelte afdelinger, kunne godt være mere synlige. 
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Nogle elever oplevede at de var sat til nogle ting, som ikke passede så godt til 
dem. Ex. Fodbolddrenge i Kreaværksteder. 
 
Der elever som har haft en fantastisk oplevelse, men vil gerne have at deres 
lærere/pædagoger er tættere på dem i forbindelse med spisning. 
 
Skolebestyrelsens deltagelse og synlighed, skal annonceres overfor alle 
deltagere. Dette er en oplagt mulighed i forhold til, at alle forældre bliver bekendt 
med hvem som sidder i skolebestyrelsen. 
 
Der skal arbejdes med en ny model for skolefesten, hvor der ikke hentes 
assistance til skolekomedien, lys og lyd med mere. Det har i de foregående år 
medført for mange udgifter. 
 
Flere elever havde gode oplevelser med at stå i boderne. 
 
Forslag om at eleverne får billetter til de forskellige forestillinger, sådan at 
enkelte forestillinger ikke bliver ”overbefolket”.  
 
Hvordan sikres det at der er plads til alle forældre og elever i de respektive 
klasselokaler? 
 
Kan det arrangeres en fællesspisning, hvor hver familie hver har en ret med til et 
fælles bord? 
 
Undgå stødende sprogbrug, især overfor familier med mindre børn. 
 
Der skal afsluttes fællessang, evt. startes med en fællessang. Og her kunne 
lederen byde velkommen og introducere programmet. 
 
Kunne skolefestudvalget orientere skolebestyrelsen, om deres planlægning. 
 
 

7. Henvendelser omkring skolepatrulje  
 
Der er en del henvendelser fra lokalområdet, vedr. skolepatruljen.  
Der er borgere i byen som oplever at skolepatruljen. I enkelte tilfælde ikke løser 
opgaven, som det forventes.  
Den nuværende skolepatrulje skal på tur den 21. maj til Djurs Sommerland, i den 
forbindelse deltager en forælder som frivillig. 
 
Generelt kunne der være opmærksomhed på de ressourcer, der ligger iblandt 
forældre i frivillighed til at hjælpe ved forskellige arrangementer  
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8. Skolebestyrelsens nyhedsbrev  
 
Input til nyhedsbrev 

• Tillykke til 9.kl. 
• Tak til elevrådet. Herunder for samarbejdet med lokalrådet. 
• Skolefest – Line laver udkast. 
• Tillykke til konfirmander. 
• Revideret forretningsorden. 
• Vi glæder os til at byde nye ledere velkommen i skoleåret 2025/26. 

 
9. Evt.  Lukket orientering. 

10.  
11.  
12. 

 
 

 


